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      Annotation

    
        
          В данной работе рассмотрено проектирование электрической части АЭС с 3 блоками мощностью 1000 МВт. Было выбрано силовое оборудование: генераторы, блочные трансформаторы, трансформаторы собственных нужд, разработана структурная схема АЭС, произведен расчет токов короткого замыкания в особых точках выбранной схемы. Далее были выбраны коммутационные аппараты, шины, кабели, выключатели и разъединители для РУ 500 кВ и РУ 220 кВ. Также была разработана главная схема электрических соединений. Произведен расчет токов КЗ, представлены варианты установки устройств релейной защиты для ТСН.
        

        
          In this paper, we consider the design of the electrical part of a nuclear power plant with 3 units with a capacity of 1000 MW. Power equipment was selected: generators, block transformers, auxiliary transformers, a nuclear power plant structural diagram was developed, and short-circuit currents were calculated at specific points of the selected circuit. Next, switching devices, buses, cables, switches and disconnectors for the 500 kV switchgear and 220 kV switchgear were selected. Also, the main electrical connection scheme was developed, short circuit currents were calculated, options for the installation of relay protection devices for  potential transformer were presented.
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